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Vad gör styret för att fler elever ska få
gymnasiebehörighet?

Linköpings kommun slog i år nytt bottenrekord när endast 80,7 % av eleverna fick

gymnasiebehörighet. Det är riktigt illa. Det rör sig alltså om 269 elever som inte kan

studera vidare på gymnasiet utan de går istället direkt ut i arbetslöshet eller till olika

insatser för att läsa upp högstadiet.

Vi menar att insatser för att öka andelen elever som får gymnasiebehörighet är den

absolut viktigaste insatsen kommunen kan göra för att förebygga att ungdomar

hamnar i kriminalitet och utanförskap. Och med den misslyckas vi just nu.

Vi vet alla att en lyckad skolgång är den bästa förebyggande insatsen mot

utanförskap i samhället och här måste vi bli bättre på att stötta skolorna på alla sätt

vi kan. Utifrån det har vi följande frågor till ansvarigt kommunalråd:

● Vilka är orsakerna till att andelen elever utan gymnasiebehörighet är så hög

och har fortsatt stiga under mandatperioden?

● Vilken riskbedömning kring elevers eventuella psykiska ohälsa och

skolfrånvaro har gjorts i samband med skolnedläggningar, gällande barn på

de berörda skolorna?

● Vad är styrets målsättning för hur många som ska klara grundskolan och när i

tiden ska det målet vara uppnått?
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